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Irásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez mint а tárgyban illetékes

minisztérium vezetőjéhez

„Mi várható az M8-as út Vas megyei szakaszának fс$lеsztёsével kapcsolatban?”

címmel.

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor miniszterelnök úr tavaly nyáron így fogalmazott: „Hiába szép és híres város

Körmend, ha alig lehet ide elvergődni . А mostani látogatásom alkalmával é rtettem meg

igazán, e1 is fogadtam V. Németh Zsolt képviselő úr és Bebes István polgármester ú r

érvelését, hogy а határ felé legalább olyan fontos megépíteni а négysávos utat, mint Budapest

felé. Megértettem az érveiket, és úgy látom, hogy valóban, а következő egy-két évben meg

kell kezdenünk azt а munkát, amely lehetővé teszi, hogy а várost elkerülő út megépüljön, és

aztán az osztrák-magyar határig négysávos autóúton lehessen eljutni, miközben egyébként а
Budapest felé irányuló szakasznak az építése is zajlik . Dolgozunk azon, hogy az országnak ez

а része két irányban is bekapcsolódjék az európai vérkeringésbe, а magyar irányban és az

osztrák irányban is .”



Miniszterelnök úr szavai alapján kérdezem: mi várható az M8-as út Vas megyei fejlesztésével

kapcsolatban, különös tekintettel а szentgotthárd jakabházi és а körmendi elkerülő szakaszra?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . január 5 .

Tisztelettel :

Bana Tibo r
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